

June 23, 2011

Subject CANADIAN SAFETY RECALL NOTICE
 BRITAX B-NIMBLE® Stroller
 Model Numbers & Manufacture Dates: U311771, U311773, U311775 and U311780
 manufactured beginning August 2010 to February 2011

Dear BRITAX Product Owner,

This notice is sent to you in cooperation with Health Canada. BRITAX Child Safety, Inc. has determined that a defect which relates to child safety exists in all BRITAX B-NIMBLE strollers. According to our consumer registration records, your B-NIMBLE stroller may be affected.

			
U311771 RED	U311773 GREEN	U311775 COWMOOFLAGE	U311780 BLACK/SILVER

Description of the problem:

The strollers brake may produce an audible click when initially engaged and the brake pedal may remain depressed even though the brake has not fully engaged or locked. It may be necessary to continue to depress the brake pedal beyond the moment of the audible click to achieve full brake function. The initial click may create the false impression with the consumer that the brake is engaged.

Neither BRITAX, Health Canada nor the US CPSC has received reports of injury related to the brake function of the B-NIMBLE stroller.

What You Should Do

BRITAX will send a free replacement B-NIMBLE stroller with a modified brake assembly to any person who has previously purchased a B-NIMBLE stroller. In order to receive a free replacement B-NIMBLE stroller, you should first call the BRITAX Customer Service Department at 1-800-683-2045 to confirm that your B-NIMBLE stroller is included in the recall. Thereafter, you will be shipped a free replacement stroller .

Until the new replacement stroller is received, BRITAX recommends the continued use of the stroller but advises consumers to verify that the pedal is completely depressed and confirm that the brake is fully engaged, regardless of the audible click, every time the brake system is used.

Questions

SAFETY RECALL NOTICE

Britax B-NIMBLE

Model Numbers & Manufacture Dates: U311771, U311773, U311775 and U311780
manufactured between August 2010 to February 2011

Please contact the BRITAX Customer Service Department at 1-800-683-2045 with questions concerning this notice. The model and manufacture date from your B-NIMBLE stroller will be necessary information when calling (the image below indicates where to find the serial label on your stroller with the stroller's model number and manufacture date).



On the stroller frame, near the storage basket, there should be a white label on each side of the stroller with the stroller's model number, batch number, and manufacture date.

If you believe that BRITAX Child Safety, Inc has failed or is unable to remedy the defect without charge within a reasonable time, please call the BRITAX Child Safety, Inc. Customer Service Department at 1-800-683-2045. You may also wish to contact the Administrator, National Capital Region Consumer Product Safety (Product Safety Programme, Health Canada, MacDonald Building, 123 Slater Street, 4th Floor A.L. 3504D, Ottawa, Ontario, K1A 0K9) or call the CPS's Hotline at 1-866-662-0666 (TTY: 1-800-267-1245) or go to <http://www.hc-sc.gc.ca>.

Sincerely,

BRITAX Child Safety, Inc.

Britax Child Safety, Inc.
13501 South Ridge Drive
Charlotte, NC 28273
USA

Tel: 704-409-1700
Fax: 704-409-1710

A Britax Childcare Group Ltd. company

Le 23 juin, 2011

Sujet AVIS DE RAPPEL DE SÉCURITÉ AU CANADA
Poussette BRITAX B-NIMBLE®
Numéros de modèles et Dates de fabrication: U311771, U311773, U311775 et U311780
fabriquées entre le début août, 2010 et février, 2011

Chèr(e) client(e) de produit BRITAX,

Cet avis vous êtes envoyé en coopération avec Santé Canada. BRITAX Child Safety, Inc. a déterminé qu'un défaut relié à la sûreté des enfants existe dans toutes les poussettes B-NIMBLE de BRITAX. Nos informations d'enregistrement des consommateurs indiquent que votre poussette B-NIMBLE peut être affectée.

			
U311771 ROUGE	U311773 VERT	U311775 COWMOOFLAGE	U311780 NOIR/ARGENT

Description du problème:

Les freins de la poussette peuvent produire un clic audible quand ils sont bloqués initialement et la pédale du frein peut restée baissée même si les freins ne sont pas complètement bloqués ou verrouillés. Il sera peut être nécessaire de continuer à peser sur la pédale du frein même si vous entendez le clic audible, pour atteindre un bon fonctionnement des freins. Le clic audible initial peut donner la mauvaise impression au consommateur que le frein est bloqué.

BRITAX, Santé Canada, ni le CPSC aux États-Unis ont reçu de rapports de blessures reliées au fonctionnement des freins de la poussette B-NIMBLE.

Ce que vous devriez faire

BRITAX va envoyer une poussette B-NIMBLE de remplacement, avec le montage de freins modifié, gratuitement à tous les consommateurs qui ont déjà achetés la poussette B-NIMBLE. Pour recevoir la poussette de remplacement gratuitement, vous devez premièrement contacter le service à la clientèle de BRITAX au 1-800-683-2045 pour confirmer que votre poussette est incluse dans le rappel. Ensuite, la poussette de remplacement vous sera envoyé.

Jusqu'à ce que la poussette de remplacement est reçue par le consommateur, Britax recommande que la poussette peut être utiliser mais suggère que le consommateur vérifie que la pédale est bien poussée et confirme que le frein est complètement verrouillé, même s'il entend le clic clairement, à chaque fois que le système de freins est utilisé.

AVIS DE RAPPEL DE SÉCURITÉ

Britax B-NIMBLE

Numéros de modèles et Dates de fabrication: U311771, U311773, U311775 et U311780 fabriquées entre août 2010 et février 2011

Questions

S.V.P. contactez le département du service à la clientèle de BRITAX au 1-800-683-2045 avec vos questions concernant cet avis. Le numéro de modèle et la date de fabrication de votre poussette B-NIMBLE seront requises pour l'appel (la photo dessous démontre où vous pouvez trouver l'étiquette sur votre poussette avec le numéro de modèle et la date de fabrication).



Sur le cadre de la poussette, près du panier, il devrait avoir une étiquette blanche sur chaque côté de la poussette avec le numéro de modèle, numéro de série et date de fabrication.

Si vous croyez que BRITAX Child Safety, Inc a faillit ou est incapable de remédié sans-frais le défaut dans un temps raisonnable, S.V.P. contactez le département du service à la clientèle de BRITAX au 1-800-683-2045. Vous pouvez aussi contacter l'administrateur, Sécurité des produits de consommation, Région Nationale (Programme de sécurité des produits, Santé Canada, MacDonald Building, 123 rue Slater, 4^{ième} Étage A.L. 3504D, Ottawa, Ontario, K1A 0K9) ou appelez la SPC au 1-866-662-0666 (TTY: 1-800-267-1245) ou au site web <http://www.hc-sc.gc.ca>.

Sincèrement,

BRITAX Child Safety, Inc.

Britax Child Safety, Inc.
13501 South Ridge Drive
Charlotte, NC 28273
USA

Tel: 704-409-1700
Fax: 704-409-1710

A Britax Childcare Group Ltd. company